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Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 722/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής 
κατά της Κυριακής Χατζηδημητρίου. 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι: Το υπ΄ αριθ. 135 οικόπεδο, Εμβ. = 506,00 μ2 ή 518,00 μ2 
της Οριστικής διανομής 1941, της συμπληρωματικής του έτους 1980 και 
αναμόρφωσης του έτους 1983 του Συνοικισμού Ράχης, παραχωρήθηκε στον Κων/νο 
Αποστολίδη του Γρηγορίου. Με την αριθ. 4019/89 απόφαση της Επιτροπής 
Απαλλοτριώσεων Βεροίας κήρυξε έκπτωτο τον παραπάνω δικαιούχο και με την αριθ. 
6807/27-4-1993 κηρύσσει το παραπάνω οικόπεδο διαθέσιμο του Δημοσίου. Με την 
αριθ. 6556/8-8-2003 απόφαση του Γενικού Γραμματέα της Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας το παραπάνω οικόπεδο το παραχωρεί στο Δήμο Βέροιας για την 
δημιουργία χώρου στάθμευσης αυτοκινήτων. Η Κυριακή Χατζηδημητρίου του 
Χαραλάμπους, ζήτησε με την 5816/4-7-2008 αίτησή της προς τον Γενικό Γραμματέα 
να ανακαλέσει την απόφαση παραχώρησης προς το Δήμο και να το παραχωρήσει 
προφανώς στην ίδια. Με το αριθ. 9082/3-11-2008 έγγραφό της η Περιφέρεια 
απορρίπτει την αίτησή της για ακύρωση της 6556/2003 απόφασης του Γραμματέα της 
Περιφέρειας και με το αριθ. 9709/19-11-2008 έγγραφό της μας έδωσε προθεσμία 
μέχρι 20-12-2008 να τους ενημερώσουμε ότι προχωρήσαμε στην υλοποίηση του 
σκοπού για τον οποίο μας το παραχώρησαν. 

Στις 2-12-2008 η τεχνική υπηρεσία του Δήμου ισοπέδωσε το παραπάνω 
οικόπεδο και το μπάζωσε με 100 μ3 περίπου μπαζοχάλικου, επάνω στα μπαζοχάλικα 
έριξε 70 μ3 3Α τα οποία την επομένη μέρα πήρε μηχάνημα να τα διαστρώσει, αλλά η 
κ. Κυριακή Χατζηδημητρίου έβαλε κλειδαριά στην αυλόπορτα και προκειμένου ο 
Δήμος να ολοκληρώσει τις εργασίες για την στάθμευση Ι.Χ. για τον σκοπό που έγινε 
η παραχώρηση πρέπει να της γίνει διοικητική αποβολή. 

Το υπ΄ αριθ. 135 οικόπεδο συνορεύει: Ανατολικά και επί πλευράς μήκους 
20,25 μ. με το υπ΄ αριθμ. 137 Δημοτικό οικόπεδο εντός του οποίου είναι κτισμένο το 
Δημοτικό αναψυκτήριο. Δυτικά επί πλευράς μήκους 19,95 μ. με δρόμο του 
Συνοικισμού. Προς Βορρά επί πλευράς μήκους 28,33 μ. με το υπ΄ αριθμ. 136 
οικόπεδο. Προς Νότο επί πλευράς 23,80 μ. με το υπ΄ αριθμ. 134 οικόπεδο, όπως 
φαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό απόσπασμα. 

Σύμφωνα με την διάταξη 2 του Α.Ν. 263/1968 «Περί τροποποιήσεως και 
συμπληρώσεως των διατάξεων περί δημοσίων κτημάτων». Τη διάταξη του άρθρου 1 
του Ν.Δ. 31/1968 «Περί προστασίας της περιουσίας των Οργανισμών Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης και ρυθμίσεως ετέρων τινών θεμάτων», όπως αντικαταστάθηκε με το 
άρθρο 62 του Ν. 1416/1984 και με το άρθρο 3 παρ. 11 του Ν. 2307/1995. Την 
διάταξη του άρθρου 3 παρ. 12 του Ν. 2307/1995 «Τροποποίηση της νομοθεσίας περί 
Ο.Τ.Α. ιθαγένειας ΕΥΔΑΠ και λοιπές διατάξεις». Το άρθρο 178 του Ν. 3463/06 
(ΦΕΚ Α΄ 114/2006 «Γενικές υποχρεώσεις προστασίας της περιουσίας των Ο.Τ.Α.) 
παρ. 4. Η ακίνητη περιουσία των Δήμων και των Κοινοτήτων προστατεύεται, 
σύμφωνα με τις διατάξεις της νομοθεσίας, περί προστασίας της ακίνητης περιουσίας 
του δημοσίου, όπως κάθε φορά ισχύουν. Επί διοικητικής αποβολής αποφαίνεται το 
Δημοτικό Συμβούλιο, ενώ το σχετικό πρωτόκολλο εκδίδει ο Δήμαρχος ή Πρόεδρος 
Κοινότητος. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει αν θα ασκηθεί ή όχι πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής κατά της 
Κυριακής Χατζηδημητρίου του Χαραλάμπους κατοίκου Ράχης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Με την απόφαση αυτή κε Πρόεδρε, καλούμαστε να 
περιφρουρήσουμε δημοτική έκταση, να προλάβουμε να μη μας πάρουν οι 
ημερομηνίες μέχρι τέλος του έτους. Θα μπορούσαμε βεβαίως να κάνουμε και 



ασφαλιστικά και μήνυση έτσι όπως έχει εξελιχθεί η κατάσταση. Πρόκειται για ένα 
οικόπεδο στη Ράχη που βρίσκεται δίπλα στο δημοτικό αναψυκτήριο, με αριθμό 135, 
το οποίο έχει εμβαδόν περίπου 520 τ.μ. και με την οριστική διανομή του ΄41, τη 
συμπληρωματική του ΄80 και την αναμόρφωση του ΄83 του συνοικισμού της Ραχιάς, 
παραχωρήθηκε στον Κων/νο Αποστολίδη. Μετά, με απόφαση της Επιτροπής 
Απαλλοτριώσεων της Βέροιας, κηρύχθηκε έκπτωτος ο κ. Αποστολίδης και το 
οικόπεδο κηρύχθηκε διαθέσιμο του Δημοσίου. Το 2003 με απόφαση του Γενικού 
Γραμματέα της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας αυτό το οικόπεδο 
παραχωρήθηκε στον Δήμο της Βέροιας ώστε να δημιουργηθεί εκεί ένας χώρος 
στάθμευσης με ένα χρονικό περιθώριο πέντε ετών. Η κυρία Χατζηδημητρίου, με 
αίτησή της ζήτησε από τον Γενικό Γραμματέα να ανακαλέσει αυτή την απόφαση 
αλλά η Περιφέρεια απέρριψε την αίτησή της και με έγγραφο του 2008 έδωσε 
προθεσμία μέχρι τις 20.12.2008 ώστε να ενημερώσουμε ότι προχωρήσαμε στην 
υλοποίηση του σκοπού διαφορετικά θα αναγκαστεί να πάρει πίσω το οικόπεδο που 
είχε παραχωρηθεί. Η τεχνική υπηρεσία του Δήμου, μπορεί να πει και ο κ. Δάσκαλος 
στη συνέχεια σε τι ενέργειες προχώρησε, ισοπέδωσε το οικόπεδο, το έστρωσε με 
μπαζοχάλικα και αφού έγιναν αυτές οι ενέργειες, όταν την επόμενη ημέρα πήγε 
μηχάνημα για να το στρώσει καλύτερα ήδη η κα Χατζηδημητρίου, παρά τις 
απορριπτικές αποφάσεις και τα δικαστήρια που είχαν χαθεί στο παρελθόν, είχε βάλει 
κλειδαριά στην αυλόπορτα, γι’ αυτό και είπα προηγουμένως ότι θα μπορούσαμε 
κανονικά να προχωρήσουμε και σε ασφαλιστικά και σε μηνύσεις. Εβαλε λοιπόν η κα 
Χατζηδημητρίου κλειδαριά στην αυλόπορτα και φυσικά ο Δήμος δεν μπορούσε να 
προχωρήσει στις εργασίες του. Γι’ αυτό ακριβώς εισηγούμαι την άσκηση του 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής για να περιφρουρήσουμε, για να φυλάξουμε την 
δημοτική περιουσία που σαφέστατα είναι δημοτική. 

Δάσκαλος: Στείλαμε τον αρμόδιο υπεύθυνο από την τεχνική υπηρεσία για να 
εκτελέσει εργασίες ώστε να κατασκευαστεί ο χώρος έτσι ώστε να υποδέχεται και 
αυτοκίνητα. Επειδή υπήρχε μία παλιά περίφραξη, μπήκε την επόμενη ημέρα ένα 
λουκέτο, το οποίο θα μπορούσαμε να σπάσουμε, προτιμήσαμε όμως να πάρουμε την 
σημερινή απόφαση για διοικητική αποβολή, όπως υποδείχθηκε από τους δικηγόρους 
του Δήμου, η οποία θα αποσταλεί μέχρι τις 20 του μηνός στην Περιφέρεια για να 
τελεσιδικήσει και η διαδικασία εκχώρησης του οικοπέδου. 

Α. Μακρυγιάννης (Νομικός σύμβουλος Δήμου): Θέλω να σας ενημερώσω ότι 
η κα Χατζηδημητρίου στο παρελθόν έχει εξαντλήσει κάθε ένδικο μέσον, δηλαδή το 
οικόπεδο αυτό ανήκε στη Νομαρχία, μετά την ακύρωση των τίτλων παραχώρησης 
στο παρελθόν η Νομαρχία εξέδωσε πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής εναντίον της, 
έκανε ανακοπή και την έχασε, έκανε έφεση κατά της απόφασης την οποία επίσης 
έχασε, μετά προσέφυγε στην τακτική δικαιοσύνη όπου ζήτησε να αναγνωρισθεί η 
κυριότητά της από το Μονομελές Πρωτοδικείο Βέροιας και απορρίφθηκε η αγωγή 
της, κάνει έφεση εναντίον της απόφασης και πάλι την χάνει. Το πρωτόκολλο εκείνο 
είχε τελεσιδικήσει το είχε εκδώσει όμως η Νομαρχία. Σήμερα, απ’ ό,τι 
πληροφορήθηκα τώρα, έχει προβεί σε πράξη νέας κατάληψης δηλαδή και μόνο η 
τοποθέτηση της κλειδαριάς δηλώνει πρόθεση κατάληψης. Συνεπώς συντρέχουν οι 
προϋποθέσεις για να εκδοθεί πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής και ίσως άπτεται και 
του ποινικού δικαίου. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: 1)Η Περιφέρεια για ποιόν κοινωφελή σκοπό έδωσε αυτό το 

οικόπεδο στον Δήμο; 2)Τι προβλέπεται γι’ αυτό το οικόπεδο από το σχέδιο πόλης; Ως 
οικοδομήσιμο, ως παιδική χαρά, ως πάρκιγκ; Εάν υπάρχει κτίσμα της κας 
Χατζηδημητρίου μέσα σ΄ αυτό το οικόπεδο. Ο Δήμος είχε ποτέ κατοχή σ΄ αυτό το 
οικόπεδο; 

Ακριβόπουλος: Η πρώτη ερώτηση απευθύνεται στην κα Δήμαρχο γιατί 
υπογράφει το εισηγητικό και στον νομικό σύμβουλο. Ποιες είναι οι προϋποθέσεις 



έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής; Από πότε ο Δήμος ήταν στην κατοχή 
και πότε έγινε η κατάληψη; Γιατί από το εισηγητικό δεν προκύπτει πότε έγινε η 
κατάληψη και από πότε βρέθηκε ο Δήμος κι αν βρέθηκε ποτέ στην κατοχή του 
οικοπέδου. Η απόφαση 6556/2003 παραχώρησης γιατί δεν βρίσκεται μέσα στο 
εισηγητικό ώστε να δούμε το σκεπτικό; Είπε ο κ. Δάσκαλος ότι υπήρχε παλιά 
περίφραξη. Μπορεί ο κ. Δάσκαλος να μας περιγράψει αυτή την περίφραξη, αν είναι 
σταθερή κατασκευή ή μία ψεύτικη περίφραξη; Και βέβαια είπε ο κ. Δάσκαλος ότι 
μπορούσαμε να σπάσουμε το λουκέτο αλλά από πού εξάγεται αυτό το συμπέρασμα; 
Εσείς θεωρείτε κατάληψη την τοποθέτηση κλειδαριάς, αυτό που έγινε στις 2.12. σ΄ 
ένα περιφραγμένο οικόπεδο με τσιμεντένια περίφραξη και κάγκελα και με συρόμενη 
μεταλλική πόρτα και κτίσμα μέσα; Να ρωτήσω και τον νομικό σύμβουλο γιατί μας 
είπε για ποινικό δίκαιο, εάν έφυγε ποτέ από την κατοχή η κα Χατζηδημητρίου άσχετα 
της έκδοσης του πρωτοκόλλου; Κι άλλο πράγμα είναι η έκδοση πρωτοκόλλου κι 
άλλο πράγμα η αποβολή από την κατοχή. Ρωτήθηκε ο πρόεδρος του Τοπικού 
Συμβουλίου να σας πει περί αυτής της κατοχής; Εσείς πώς φτάσατε σ΄ αυτό το 
συμπέρασμα; 

Τσιαμήτρου: Στις  περισσότερες ερωτήσεις κε Πρόεδρε με κάλυψαν οι 
συνάδελφοι. Εγώ απλώς θα ρωτήσω αν καλέσατε σήμερα την κα Χατζηδημητρίου 
στη συζήτηση του θέματος.  
 Ρήσσου: Λυπάμαι αφάνταστα που ένα σοβαρό θέμα για το διαμέρισμα της 
Ράχης το βλέπω από το χαρτί. Ποτέ στο παρελθόν, ούτε και χθες, ούτε και σήμερα να 
μου πει ένας κάτι. Εγώ ξέρω ότι το είχε κάποτε ο Αποστολίδης και μετά το αγόρασε η 
Δώρα του Μπάμπη, όπως την λένε και στη Ραχιά. Εφραξε η γυναίκα, τοιχεία είχε, 
όλα τα είχε, βρήκε μέσα μία αποθήκη, ό,τι γνωρίζω μέσα στη Ραχιά. Τα νομικά δεν 
τα γνωρίζω. Αυτά ξέρω αυτά λέω, αλλά λυπάμαι πολύ που δεν υπάρχει μία απόφαση 
του Κοινοτικού Διαμερίσματος Ράχης. Νομίζω ότι θα μπορούσαμε κι εμείς στη Ραχιά 
να πούμε πέντε λέξεις μέσα στο συμβούλιό μας. Αυτά ξέρω κι αυτά είδα με τα μάτια 
μου. Η αποθήκη υπάρχει όπου όλα τα χρόνια ο μπαμπάς της και η μάνα της είχαν τα 
καρότσια, τις κλούβες κ.λ.π. Η περίφραξη είναι με τσιμέντο και έχει και κάγκελα που 
ήδη υπάρχουν ακόμη. 

Δάσκαλος: Θέλω να κάνω μία ερώτηση στο νομικό σύμβουλο. Αυτό το 
οικόπεδο, αυτή τη στιγμή είναι ιδιοκτησία του Δήμου; Θα μπορούσαμε, εφόσον είχε 
τοποθετηθεί κλειδαριά να την σπάσουμε χωρίς να προκαλέσουμε κανένα αδίκημα και 
να μπούμε στο οικόπεδό μας; Για να δώσω και έμμεσα απάντηση στον κ. 
Ακριβόπουλο που ρώτησε κάτι προηγουμένως. 

Ακριβόπουλος: Να μας πει ο Πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης, από 
πότε βρίσκεται στην κατοχή του οικοπέδου η κα Χατζηδημητρίου. 

Ρήσσου: Γύρω στο 2000 πρέπει να ήτανε. 
Δήμαρχος: Όποτε και να ήτανε κε Πρόεδρε, για μένα τουλάχιστον κι ελπίζω 

και για το σώμα, μετράει η ουσία της υποθέσεως και το ζήτημα είναι ότι χάθηκαν 
αλλεπάλληλες αγωγές, δικαστήρια κ.λ.π. γιατί το κτήμα αυτό είναι δημοτικό. Εμείς 
εδώ είμαστε για να περιφρουρήσουμε την δημοτική περιουσία. Δυστυχώς δεν είμαστε 
για να περιφρουρήσουμε την ιδιωτική ιδιοκτησία κι αυτό να το θυμόμαστε σε κάθε 
θέμα που τίθεται εδώ πέρα. Η προϋπόθεση του πρωτοκόλλου της διοικητικής 
αποβολής είναι απλή δηλ. είναι δημοτικό κι έγινε κατάληψη. Αυτός λοιπόν είναι ένας 
λόγος για να αποφασίσουμε για διοικητική αποβολή. Θα μπορούσαμε να 
προχωρούσαμε και σε ασφαλιστικά και σε μήνυση γιατί τοποθετήθηκε με το έτσι 
θέλω και κλειδαριά κ.λ.π. ενώ ο Δήμος το οικόπεδό του το οποίο ήταν για πάρκιγκ κι 
αυτό πήγε να διαμορφώσει, και καθυστέρησε κιόλας και θα το χάσουμε, γιατί έχουμε 
πολύ συγκεκριμένες προθεσμίες. Είχαμε πέντε χρόνια, δύο χρόνια είναι ευθύνη δική 
μας που δεν προχωρήσαμε και τρία χρόνια δική σας, στη διάθεσή μας για να 
υπερασπιστούμε την δημοτική περιουσία. Αυτό το ήξερε πολύ καλά και το Τοπικό 



Συμβούλιο και ξέρω επίσης ότι έχει συζητηθεί, έχει τεθεί το θέμα, ο χώρος είναι 
μικρός, γνωρίζουμε πολύ καλά τις συζητήσεις που έγιναν κι από εκεί και πέρα το αν 
ένα Τοπικό Συμβούλιο για τον άλφα ή βήτα λόγο όπως επειδή υπάρχουν προσωπικά, 
υπάρχουν συγγένειες κ.λ.π. δεν λειτουργούν γρήγορα τα αντανακλαστικά του τι θα 
κάνει ο Δήμος; Θα αφήσει έτσι μία δημοτική έκταση σε τόσο κεντρικό σημείο, που 
είναι δίπλα στο δημοτικό αναψυκτήριο και υποτίθεται έπρεπε να είναι πάρκιγκ; Δεν 
γίνονται αυτά τα πράγματα κύριοι συνάδελφοι κι εδώ είμαστε για να υπερασπιστούμε 
τη δημοτική περιουσία κι αυτό κάνουμε αυτή τη στιγμή. 

Μιχαηλίδης: Μία ερώτηση προς τον νομικό σύμβουλο: Είπατε πριν ότι 
υπάρχουν μία σειρά από αποφάσεις δικαστηρίων, οι οποίες ουσιαστικά δεν 
δικαιώνουν την συμπολίτισσα. Αυτές οι αποφάσεις είναι που μας δηλώνουν ότι η 
έκταση είναι δημοτική ή και κάτι ακόμη; 

Μακρυγιάννης: Ν’ αρχίσω από την τελευταία ερώτηση, ότι υπάρχει απόφαση 
παραχώρησης στον Δήμο από την Περιφέρεια κι άρα για την κυριότητα δεν τίθεται 
κανένα θέμα. Πριν ήταν το Δημόσιο που δια της Νομαρχίας είχε κάνει ολόκληρο 
αυτόν τον δικαστικό αγώνα. Αν θέλετε να σας διαβάσω από την Εφετειακή απόφαση 
το ιστορικό όλης αυτής της υπόθεσης αλλά επειδή είναι μία σελίδα θα σας το πω με 
λίγα λόγια. Το 1981 έκανε αίτηση ο κ. Κωνσταντίνος Αποστολίδης στη Δ/νση 
Γεωργίας για παραχώρηση αυτού του οικοπέδου η οποία απορρίφθηκε. Κάνει 
ένσταση η οποία δικαιώνεται και του παραχωρείται αυτό το οικόπεδο. Βγαίνει τίτλος 
το 1981 πλην όμως κάποιοι κάτοικοι της Ραχιάς έκαναν καταγγελία, αναγκάστηκε η 
Δ/νση Γεωργίας κι επανήλθε, έλεγξε το φάκελο και διαπίστωσε ότι ο κ. Αποστολίδης 
είχε ένα διαμέρισμα στη Βέροια και άλλα δύο οικόπεδα στη Ραχιά τα οποία είχε 
αποκρύψει δόλια, έτσι λένε οι αποφάσεις. Κατόπιν αυτού προχώρησε στην ανάκληση 
της απόφασης και στη σημείωση στα σχετικά βιβλία. Το 1989 ανακλήθηκε, όμως το 
1987 ο κ. Αποστολίδης με συμβόλαιο γονικής παροχής το είχε μεταβιβάσει στο γιο 
του κι εκείνος, στη συνέχεια, το 1991, ενώ ήξερε την ανάκληση κάτι που προκύπτει 
από δημόσια έγγραφα, το μεταβίβασε στην κυρία Χατζηδημητρίου. Ανεξάρτητα από 
όλα τα άλλα η κα Χατζηδημητρίου μπορεί να διεκδικήσει αποζημίωση από τον κ. 
Αποστολίδη. Μετά, επειδή δεν το εγκατέλειπε βγαίνει πρωτόκολλο διοικητικής 
αποβολής, ασκεί ανακοπή στο Ειρηνοδικείο Βέροιας που απορρίπτεται, ασκεί έφεση 
στο Πολυμελές Πρωτοδικείο Βέροιας η οποία παραπέμπεται στο αρμόδιο Μονομελές 
Πρωτοδικείο Βέροιας με την οποία απορρίπτεται η έφεση και τελεσιδίκησε  το 
πρωτόκολλο. Παράλληλα είχε κινήσει και τη διαδικασία της τακτικής δικαιοσύνης με 
αναγνωριστική κυριότητα στο Μονομελές που απορρίπτεται, κάνει έφεση στο 
Εφετείο απορρίπτεται και είναι αμετάκλητη και αυτή. Στη συνέχεια, το 2003, 
ακολούθησε η μεταβίβαση στο Δήμο Βέροιας. 

Όσον αφορά την κατοχή του Δήμου, όπως λέει ο 1539/38 «περί προστασίας 
των δημοσίων κτημάτων» με κάποιους νόμους που τροποποιήθηκαν στη συνέχεια, ο 
Δήμος εξομοιώνεται ως προς όλα τα δικαιώματα με το δημόσιο. Όπως το δημόσιο 
τεκμαίρεται κατά πλάσμα του νόμου νομέας και κάτοχος όλων των δημοσίων 
εκτάσεων έτσι και ο Δήμος τεκμαίρεται νομέας και κάτοχος όλων των δημοτικών 
εκτάσεων ακόμη κι αν δεν ασκεί πράξη νομής ή διακατοχής. Εξάλλου το πότε έγιναν 
διακατοχικές πράξεις, στην προκειμένη περίπτωση έχουμε και πρόσφατη με την 
κλειδαριά, ουδεμία ασκεί, κατά ρητή επιταγή του νόμου επιρροή στο κύρος του 
εκδοθέντος πρωτοκόλλου. Υπάρχει ρητή διάταξη νόμου που λέει ότι το πρωτόκολλο 
διοικητικής αποβολής εκδίδεται ασχέτως του χρόνου κατάληψης. 

Τώρα, αν μπορούσαμε να σπάσουμε εμείς την κλειδαριά, βεβαίως και 
μπορούσαμε να το κάνουμε, μόνο που θα μπορούσαμε να κάτσουμε και στο σκαμνί 
για αυτοδικία. Είναι απλά τα πράγματα. Θα μπορούσαμε να κάνουμε και 
ασφαλιστικά στον Εισαγγελέα, αν και δεν αποδίδει αυτή η διαδικασία. Δεν μπορεί να 
τον διατάξει να άρει, είναι άλλη αυτή η διαδικασία. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 



Σκουμπόπουλος: Και βέβαια, όπως είπε η κα Δήμαρχος, εμείς οι δημοτικοί 
σύμβουλοι έχουμε υποχρέωση να προστατεύουμε πρωτίστως την δημοτική περιουσία 
………………………. 

Δήμαρχος: Γιατί αλλιώς; 
Σκουμπόπουλος: Γιατί αλλιώς μπορεί να καθίσετε στο σκαμνί κα Δήμαρχε, γι’ 

αυτό να την προστατεύετε. Εμείς δεν θα καθίσουμε στο σκαμνί αλλά εσείς που δεν 
την προστατεύετε. Πρωτίστως οφείλουμε να προστατεύουμε την δημοτική περιουσία, 
αλλά δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι πρέπει να υποστηρίζουμε και τα συμφέροντα των 
συμπολιτών μας. Γιατί, τι είναι ο Δήμος; Εμείς όλοι είμαστε ο Δήμος, οι συμπολίτες, 
οι πολίτες και οι άρχοντες αυτής της πόλης. Μέρος του όλου είναι και ο συμπολίτης. 
Τι μας ενοχλούσε λοιπόν, αφού εμείς τα κάνουμε όλα σωστά και νόμιμα, να 
φωνάξουμε δημοκρατικότατα την κα Χατζηδημητρίου να έρθει εδώ, να παραστεί, να 
μας πει τι έχει να πει κι ανάλογα να σχηματίσουμε και γνώμη; Τι μας πείραζε να 
ζητήσουμε τη γνώμη του Τοπικού Συμβουλίου της Ραχιάς; Γιατί εμείς δεν μπορούμε 
να ξέρουμε από εδώ τις διακατοχικές πράξεις αλλά και τι συμβαίνει χωριστά σε κάθε 
δημοτικό διαμέρισμα όπου έχουν, όπως είναι γνωστό, τις ιδιαιτερότητές τους. Είναι 
πιο μικρές οι κοινωνίες, πιο καλά γνωρίζονται και πιο εύκολα μισούνται. Γιατί τέτοια 
υπόθεση πάμε να στηρίξουμε σήμερα εδώ. Κόντρες κάποιων στη Ραχιά για να μην τις 
χαρακτηρίσω αλλιώς αυτές τις κόντρες. Αλλά εμάς δεν μας ενδιαφέρει. 

Δεν πήρα απαντήσεις κα Δήμαρχε ούτε από εσάς ούτε από τον κ. 
αντιδήμαρχο. Τι προβλέπει το σχέδιο πόλης γι’ αυτό το οικόπεδο; Προβλέπει 
πάρκιγκ, παιδική χαρά ή είναι οικοδομήσιμο; Κι επειδή δεν ξέρετε να απαντήσετε 
σας λέω εγώ ότι από το σχέδιο πόλης προβλέπεται οικοδομήσιμο κι όχι πάρκιγκ. Με 
ποια διαδικασία λοιπόν ο Δήμος πάει και κάνει έξοδα κα Δήμαρχε  και ήθελε και να 
σπάσει την κλειδαριά, για να καθίσετε και για αυτοδικία στο σκαμνί, όπως είπε ο 
νομικός σύμβουλος. Πώς πάει να κάνει ένα παράνομο έργο σε χώρο που δεν 
προβλέπεται να γίνει; Πώς ξοδέψατε χρήματα εσείς εκεί και βάλατε τρία μηχανήματα 
να δουλέψουν τρεις – πέντε ώρες εκεί; Πώς κουβαλήσατε αμμοχάλικα; Ποιος θα 
αναλάβει αυτή την παράνομη δαπάνη που έγινε γι’ αυτή την εργασία; 

Εγώ κύριοι συνάδελφοι να πιστέψω τον νομικό σύμβουλο που λέει ότι η 
έκταση ήταν του δημοσίου κι έκανε αυτές τις ενέργειες όπως πρωτόκολλο 
διοικητικής αποβολής και ασφαλιστικά μέτρα και τα κέρδισε το δημόσιο. Εμείς 
είμαστε όμως κύριοι αυτής της έκτασης από το 2003 παρανόμως. Ούτε με αίτημα του 
Δήμου δόθηκε αυτή η έκταση. Δεν ξέρω πως και γιατί, ποιος σοφός ή ποιος καλός 
χριστιανός ή ποιος Θεούλης θέλησε να δώσει ένα ακίνητο στον Δήμο χωρίς να το 
ζητήσει ο Δήμος και για σκοπό που δεν ξέρει, που είναι παράνομος. Αλλά το 
κυριότερο, κύριοι συνάδελφοι, είναι πως η παραχώρηση αυτή που έγινε στον Δήμο, 
που στην ουσία καλώς έγινε αφού μας έδωσαν ένα οικόπεδο παράνομα μεν και για 
άλλο σκοπό που δεν προβλέπεται από το σχέδιο πόλης, δόθηκε παράνομα με τον ν. 
3147/03 ο οποίος νόμος, που δημοσιεύτηκε τον Ιούνιο του 2003, έλεγε ότι αν ένα 
οικόπεδο δεν είναι χαρακτηρισμένο στο σχέδιο πόλης για κοινωφελή σκοπό και δεν 
είναι στο σχέδιο πόλης για να το χαρακτηρίζει πως, δεν μπορεί να παραχωρηθεί. Κι 
όμως αυτό δόθηκε στις 8 Αυγούστου στον Δήμο Βέροιας. Να το κάνει τι; Πώς λοιπόν 
πάμε να κάνουμε πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής; Γιατί κάνατε έξοδα, 1000 ή 500 
ευρώ, αλλά ξοδέψατε; Το ψάξατε, το ερευνήσατε και ο νομικός σύμβουλος και οι 
τεχνικοί τι χαρακτηρισμό έχει στο σχέδιο πόλης; Πώς λοιπόν πάμε να κάνουμε 
πρωτόκολλο σ΄ έναν συμπολίτη μας εν αδίκω ευρισκόμενος; Γιατί πρέπει να τον 
ταλαιπωρήσουμε; Αυτός είναι ο ρόλος μας εδώ; Να προστατεύουμε μεν την δημοτική 
περιουσία αλλά να μην ταλαιπωρούμε και τους συμπολίτες. Αναλάβετε την ευθύνη 
κύριοι συνάδελφοι, μετά από όσα είπα, ότι μπορείτε να κάνετε πρωτόκολλο 
διοικητικής αποβολής και με αυτή την περισσή δήλωση του νομικού συμβούλου ότι 
θα κερδίσουμε στο πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής. 



Μακρυγιάννης: Εγώ δεν ανέφερα κάτι τέτοιο. Θα γίνει ένας δικαστικός 
αγώνας και όπου καταλήξει.  

Ακριβόπουλος: Για να εκδοθεί πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής πρέπει να 
συντρέχουν τρεις προϋποθέσεις. Πρώτον να έχουμε δημόσια περιουσία κι αυτή η 
προϋπόθεση, υπό αυτές τις συνθήκες, μπορώ να πω ότι συντρέχει με την παραχώρηση 
του 2003 η οποία είναι παράνομη και θα εξηγήσω παρακάτω. Δεύτερον να βρίσκεται 
αυτό το ακίνητο υπό την αδιαμφισβήτητη κατοχή του Δήμου κι όχι απλά ο Δήμος να 
διεκδικεί δικαίωμα κυριότητος ή νομής σ΄ αυτήν την έκταση και τρίτον να έχουμε 
παράνομη και αυθαίρετη κατάληψη. Η κατάληψη δηλαδή να είναι με τρόπο 
παράνομο και μη νόμιμο. Εγώ δεν θα πάω στην ιστορική αναδρομή του κ. 
Μακρυγιάννη που όσον αφορά τις αποφάσεις των δικαστηρίων είναι έτσι όπως τα 
αναφέρει γιατί δεν ενδιαφέρει κιόλας σ΄ αυτή τη φάση το δημοτικό συμβούλιο το 
οποίο πρέπει να δει αν συντρέχουν οι προϋποθέσεις έκδοσης του πρωτοκόλλου 
διοικητικής αποβολής, από το 2003 που έγινε παρανόμως κύριος της εκτάσεως  και 
δόθηκε. Θα σας εξηγήσω τι ακριβώς λέω. Ο νόμος 3147/03 δημοσιεύτηκε στις 
5.6.2003, η παρ. 5 του άρθρου 5 αυτού του νόμου λέει πως όταν ένας κάτοχος μιας 
δημόσιας έκτασης και δη οικοπεδικής, είναι 10 χρόνια κάτοχος αυτής της έκτασης, κι 
έχει μέσα κτίσμα, υποβάλλει αίτηση σύμφωνα με το ν. 3147/03 και μπορεί να γίνει 
κύριος με εξαγορά της κατεχόμενης έκτασης, στην περίπτωση κατά την οποία, 
σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθρου 5, η παραχώρηση των εκτάσεων αυτών 
αποκλείεται, όταν μέχρι την έναρξη ισχύος του νόμου, 5.6.2003, έχει προβλεφθεί σε 
εγκεκριμένο ρυμοτομικό σχέδιο η κοινωφελής χρήση ή ο κοινόχρηστος προορισμός. 
Η κα Χατζηδημητρίου υπέβαλε πραγματικά αίτηση ανάκλησης αυτής της παράνομης 
απόφασης γιατί η απόφαση παραχώρησης έγινε στις 8.8.2003, χωρίς να έχει 
προβλεφθεί μέχρι τις 5.6.2003 που λέει ρητά ο ν. 3147 το 135 οικόπεδο για 
κοινωφελή σκοπό ή κοινόχρηστη χρήση. Κι απορρίπτει την αίτησή της με το 
σκεπτικό ότι ο εν λόγω νόμος δεν απαγορεύει τη διάθεση των κατεχόμενων δημοσίων 
εκτάσεων εκ μέρους του δημοσίου επειδή έχουν κοινωφελή χρήση αλλά αντιθέτως 
απαγορεύει τη διάθεση δημόσιων εκτάσεων που έχουν κοινωφελή χρήση βάσει 
εγκεκριμένου πολεοδομικού σχεδίου  σε ιδιώτες που τις κατέχουν αυθαιρέτως. Πλην 
όμως, μέχρι τις 5.6.2003 αλλά και μέχρι σήμερα, το συγκεκριμένο οικόπεδο είναι 
χαρακτηρισμένο πολεοδομικά μέσα στο σχέδιο ως κατοικία και δεν έχει προβλεφθεί ο 
κοινωφελής σκοπός ή κοινόχρηστος κατά τις επιταγές του νόμου. Κατά συνέπεια η 
παραχώρηση είναι παράνομη, θα προσφύγει αρμοδίως στο Διοικητικό Πρωτοδικείο 
και θα δικαιωθεί. Ο νόμος προβλέπει τα πράγματα ξεκάθαρα. Δεν υπάρχει καμία 
παρερμηνεία. Κατά συνέπεια δεν έχουμε καν το νόμιμο δικαίωμα κυριότητος σ΄ αυτή 
την υπόθεση, γιατί όταν θα ακυρωθεί η παραχώρηση κάτι που είναι απολύτως βέβαιο, 
τότε θα είναι αναδρομικά από την ημέρα που παραχωρήθηκε και γι’ αυτό μπορείτε να 
ρωτήσετε και τον νομικό σας σύμβουλο. 

Εγώ σας ρώτησα ένα πράγμα και δεν απάντησε κανείς. Πότε ο Δήμος βρέθηκε 
στην κατοχή, έστω και για ένα δευτερόλεπτο αυτού του οικοπέδου. Ποτέ, διότι είναι 
πολύ απλό και προκύπτει από το έγγραφο της Περιφέρειας που στάλθηκε στον κ. 
αντιδήμαρχο, ότι επειδή έκανε αίτηση ανάκλησης η κα Χατζηδημητρίου αυτής της 
παράνομης παραχώρησης που σας εξέθεσα, κι έλεγε «τρέξτε να προλάβετε», γιατί η 
Περιφέρεια προφανώς θα νόμιζε ότι ο χώρος είναι χαρακτηρισμένος για παιδική χαρά 
ή για πάρκιγκ, «γιατί πρέπει να σας το ανακαλέσουμε αφού λήγει η πενταετία». Η 
πενταετία λήγει στις 31.12.2008. Τρέχουμε χωρίς να εξετάσουμε αν αυτό το οικόπεδο 
κατέχεται από κάποιον, αν είναι κάποιος μέσα και μπαίνουμε μέσα αυθαίρετα. Το ότι 
δεν έγινε μήνυση γι’ αυτή την πράξη ξέρει πολύ καλά ο κ. αντιδήμαρχος γιατί δεν 
έγινε.  

Μιχαηλίδης: Γιατί δεν έγινε; 
Ακριβόπουλος: Δεν έγινε για τον λόγο ότι πρυτάνευσε η λογική και δεν ήθελα 

να πάω και να κατηγορήσω τον αντιδήμαρχο ή τη Δήμαρχο, γιατί ήταν καραμπινάτη 



αυτοδικία. Κι όταν του το είπα προς τιμήν του πήρε τους νομικούς συμβούλους την 
άλλη μέρα και του είπαν να προχωρήσει τη διαδικασία εκδόσεως πρωτοκόλλου. Δεν 
μπορούμε κε Μιχαηλίδη να μπούμε στο σπίτι σας χωρίς να θέλετε, είτε εσείς 
πληρώνετε το ενοίκιο είτε όχι. Δεν θα έρθει ο ιδιοκτήτης, θα ανοίξει την πόρτα και θα 
πει να περάσετε έξω, αλλά θα σας κάνει αγωγή εξώσεως γιατί ως μισθωτής είστε 
κάτοχος του σπιτιού. Ο κάτοχος, είτε είναι νόμιμος είτε παράνομος, κι αν είναι 
παράνομος πρέπει να εκδοθεί πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής. Δεν σπάζει 
κλειδαριές ο Δήμος όπως και κανένας δεν σπάζει γιατί αν το κάνει πηγαίνει 
κατηγορούμενος για αυτοδικία και καταδικάζεται. Όχι στις περιπτώσεις που 
πηγαίνουν κατηγορούμενοι συνάδελφοί μου και δεν καταδικάζονται, παρά την 
προσπάθεια. Το έγγραφο της Περιφέρειας που ήρθε στον Δήμο στις 20.11.2008 λέει 
ότι «επειδή η εν λόγω προθεσμία παρέρχεται το τρέχον έτος και δεδομένου όπως 
διαπιστώσαμε κατά τη διάρκεια της αυτοψίας της υπηρεσίας μας την 15.10.2008 δεν 
έχει πραγματοποιηθεί ο χώρος στάθμευσης αυτοκινήτων που προβλέπει η σχετική 
απόφαση, σας παρακαλούμε να μας ενημερώσετε άμεσα και όχι πέραν της 
20.12.2008 για τις ενέργειες που έχετε να κάνετε για να υλοποιηθεί ο σκοπός αυτός. 
Στην περίπτωση που δεν απαντήσετε εντός της ανωτέρω προθεσμίας θα προβούμε, 
λόγω αρμοδιότητας, στην ανάκληση της ανωτέρω αποφάσεως». Αυτό το έγγραφο και 
μόνο δείχνει ότι ποτέ ο Δήμος Βέροιας δεν βρέθηκε στην κατοχή του οικοπέδου. 
Εσείς βέβαια, για ευνόητους λόγους, αποφύγατε να κάνετε ένα ερώτημα στο Τοπικό 
Συμβούλιο Ράχης, το οποίο είχε και μέλη και δεν θα ψήφιζε μόνον ο κ. Ρήσσου ή η 
πλειοψηφία αλλά θα ψήφιζε και η μειοψηφία και θα σας έλεγε το Τ.Σ. Ράχης, γιατί 
κανένας δεν μπορεί να παραβλέψει μία πραγματικότητα, ότι από το 1991, που το 
πλήρωσε αυτό το οικόπεδο είτε εξαπατήθηκε είτε όχι, εξαπατήθηκε βέβαια, 5 εκατ. 
δρχ. τότε με πόνο και δάκρυ, στην κατοχή του οικοπέδου είναι η κα Χατζηδημητρίου, 
κάτι που σας είπε σήμερα ο κ. Ρήσσου. Κατά συνέπεια η κατοχή είναι 
αδιαμφισβήτητη. Σας το είπε, σας το λέω κι εγώ και δε νομίζω ο αντιδήμαρχος να σας 
πει ότι βρέθηκε ποτέ εκεί. Βρέθηκε παρανόμως για λίγες ώρες και την επόμενη μέρα 
συμμορφώθηκε. 

Για την παράνομη κατάληψη τώρα. Η κα Χατζηδημητρίου εγκαταστάθηκε το 
1991 με συμβόλαιο αγοράς, είναι ακόμη εκεί και καμία παράνομη κατάληψη δεν 
έκανε. Δεν απέβαλε κανέναν και ποτέ. Σ’ αυτό που λέει ο κ. Μακρυγιάννης ότι 
τελεσιδίκησαν οι αποφάσεις όσον αφορά και την κυριότητα με το Ελληνικό Δημόσιο, 
εκδόθηκε πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής αλλά υπάρχει μία ειδοποιός διαφορά ότι 
δηλ. ποτέ αυτό το πρωτόκολλο δεν εκτελέστηκε και ποτέ δεν αποβλήθηκε η κα 
Χατζηδημητρίου από εκεί, κάτι για το οποίο δεν μπορεί να πει κανένας από εσάς το 
αντίθετο και δεν το λέω με δόση εγωισμού αλλά αυτή είναι η πραγματικότητα. Κατά 
συνέπεια, από τους τρεις όρους δεν συντρέχει καμία προϋπόθεση έκδοσης 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής. Εάν βέβαια εσείς πιστεύετε ότι μ΄ αυτό το 
ελλιπέστατο εισηγητικό μπορείτε να προχωρήσετε σε έκδοση πρωτοκόλλου 
διοικητικής αποβολής ο δρόμος είναι ανοιχτός και πιστεύω ότι η απόφασή σας δεν θα 
μακροημερεύσει διότι υπάρχουν σώφρονες δικαστές που θα δεχθούν όλα αυτά που 
σας είπα και τα οποία είναι πραγματικά γεγονότα. Δηλαδή, και κλείνω, δεν έχετε 
κυριότητα διότι είναι παράνομη η απόφαση παραχώρησης κατά παράβαση του 
3147/03, εκδόθηκε η απόφαση δύο μήνες μετά, δεν υπάρχει στο εγκεκριμένο 
πολεοδομικό σχέδιο η χρήση για την οποία, αν υπήρχε, θα ήταν νόμιμη παραχώρηση 
άσχετα αν δεν ήταν και πάλι γιατί έγινε δύο μήνες μετά την ισχύ του νόμου, η κατοχή 
της κας Χατζηδημητρίου 18 έτη τώρα είναι αδιαμφισβήτητη και δεν έχουμε καμία 
παράνομη και αυθαίρετη κατάληψη γιατί δεν βρέθηκε ποτέ ο Δήμος Βέροιας στην 
κατοχή αυτού του ακινήτου. Κατά συνέπεια πιστεύω ότι δεν συντρέχουν οι 
προϋποθέσεις και βέβαια ταλαιπωρείτε την δημότισσα. Αυτή τη φορά δεν θα σας 
καταλογίσω εγώ το κίνητρο γιατί δεχθήκατε μία επιστολή από την Περιφέρεια στην 
οποία βέβαια δεν είστε υποχρεωμένοι να συμμορφωθείτε διότι πρέπει να εξετάσετε 



εσείς τις προϋποθέσεις κι αν συντρέχουν για να κάνετε αυτό το οποίο κάνετε και δεν 
συντρέχουν. 

Ρήσσου: Άκουσα την κα Δήμαρχο με προσοχή που είπε ότι το Κοινοτικό 
Συμβούλιο Ράχης γνώριζε κι απαντώ ότι επί των ημερών μου, έξι χρόνια τώρα, τέτοια 
απόφαση δεν ήρθε στο Κοινοτικό Κατάστημα εκτός αν ήρθε και μου το έκρυψαν. 
Έπρεπε αυτή τη στιγμή τουλάχιστον να ενημερωθούμε και να πάρουμε κι εμείς μια 
ταπεινή απόφαση, ναι ή όχι. 

Δήμαρχος: Πάνω σ΄ αυτό που είπε ο κ. Ρήσσου, ο οποίος μπορεί να έχει δίκιο 
γιατί δεν συζητήθηκε στο Τοπικό Συμβούλιο, αυτά τέλος πάντων είναι τα τυπικά 
ζητήματα τα οποία μπορεί να είναι και ουσιαστικά, αλλά ο Δήμος το είχε ζητήσει και 
μπορεί να το επιβεβαιώσει ο νομικός σύμβουλος αφού υπάρχει έγγραφο επί θητείας 
του κ. Χασιώτη. Πάντως τα πράγματα είναι πολύ απλά και θέλω να πω δυο 
κουβέντες. Αν δεν το αξιοποιήσουμε στα πέντε χρόνια θα το χάσουμε. Το πάρκιγκ 
ήταν όρος της παραχώρησης και τα έγγραφα είναι εκεί. Έπρεπε να γίνουν οι 
παρεμβάσεις που έγιναν για να μη χαθεί το οικόπεδο. Τι σημασία έχει τι προβλέπεται 
από το σχέδιο πόλης; Μ’ αυτή τη λογική δεν θα μπορούμε να κάνουμε ούτε 
νοσοκομείο, ούτε κέντρο υγείας, ούτε περίπτερο εκεί γιατί φυσικά θα το έχει πάρει 
ιδιώτης. Το θέμα είναι πάρα πολύ καθαρό και δεν ξέρω γιατί το δημοτικό συμβούλιο 
πρέπει να έχει μία ροπή προς την εξυπηρέτηση συμφερόντων μεμονωμένων πολιτών 
κι όχι των συμφερόντων του Δήμου. Για μένα είναι πολύ καθαρό το θέμα. Εγώ δεν 
θέλω να κατηγορηθώ μεθαύριο κι ελπίζω και οι συνάδελφοί μου δεν θέλουν να 
κατηγορηθούν από κανέναν ότι έπρεπε να υπερασπιστούν δημοτική περιουσία και 
δεν το έκαναν ή δεν το έκανα εγώ. Είτε αφορά τη Ραχιά, είτε αφορά τον Τριπόταμο 
που θα τα δούμε κι αυτά, είτε όποιο άλλο χωριό είτε αφορά τη Βέροια. Νομίζω ότι θα 
πρέπει να τραβήξουμε τις δημοτικές υποθέσεις, αυτές που αφορούν την δημοτική 
περιουσία, μέχρι το τέρμα, με όσα νομικά μέσα χρειάζονται. Γιατί γι’ αυτό 
ορκιστήκαμε εδώ πέρα, ότι αυτή τη δημοτική περιουσία που ανήκει σ΄ όλους τους 
δημότες κι όχι σ΄ έναν θα περιφρουρήσουμε εδώ πέρα και θα υπερασπιστούμε και 
αυτό εγώ, δηλώνω στο σώμα, ότι θα το κάνω έστω κι αν μου κόψουν την καλημέρα 
οι πιο αγαπητοί μου άνθρωποι. Συχνά εδώ τα ποτήρια είναι πικρά που πρέπει να 
πιούμε κι εγώ είμαι διατεθειμένη να τα πιω χωρίς να σκέφτομαι το όποιο πολιτικό 
κόστος για τον όποιο συμπολίτη που μπορεί να κακοκαρδιστεί. Εφόσον τα στοιχεία 
είναι αυτά και δείχνουν ότι είναι δημοτική περιουσία εγώ οφείλω να την 
υπερασπιστώ και μιλάω απολύτως πολιτικά και όχι νομικά. 

Είπατε κε Ακριβόπουλε ότι πήρε τους νομικούς τηλέφωνο ο κ. αντιδήμαρχος 
και του είπαν να γίνει πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής. Τι θα κάναμε δηλαδή; 
Όταν οι νομικοί λένε ότι γι’ αυτή την υπόθεση πρέπει να γίνει πρωτόκολλο 
διοικητικής αποβολής δεν θα το κάναμε; Δεν θα φέρναμε το θέμα εδώ πέρα; Και 
μόνος σας είπατε προηγουμένως ότι πλήρωσε η κα Χατζηδημητρίου 5 εκατ. δρχ. και 
εξαπατήθηκε. Δις εκφέρατε τη λέξη «εξαπατήθηκε». Γιατί εξαπατήθηκε; Γιατί 
αγόρασε από ιδιώτη οικόπεδο ή για κάποιον άλλον λόγο; Θέλουμε λοιπόν να 
προστατεύσουμε την δημοτική περιουσία η οποία εν προκειμένω είναι ένα οικόπεδο, 
ας πάει στα δικαστήρια κι αν δικαιωθεί έχει καλώς αν όχι ο Δήμος θα έχει κάνει αυτό 
που πρέπει να κάνει προκειμένου να υπερασπιστεί την δημοτική περιουσία. Ο 
δημότης θα υπερασπιστεί τα δικά του συμφέροντα και θα διεκδικήσει και τα 
εκατομμύριά του και ό,τι άλλο έχει κάνει και ο Δήμος, από την άλλη μεριά, θα 
υπερασπιστεί τα δικά του συμφέροντα. Γι’ αυτό είμαστε εδώ. 

Χατζηαθανασίου: Άλλη φορά κύριοι συνάδελφοι θα έρχομαι με βιβλίο 
νομικών πληροφοριών, διότι, από τη μία μεριά, όταν άκουσα τον νομικό μας 
σύμβουλο θεώρησα ότι είναι πάρα πολύ ξεκάθαρη η ιστορία και δεν σηκώνει καμία 
άλλη θέση αλλά από την άλλη άκουσα τον κ. Ακριβόπουλο να λέει ότι θα χάσουμε το 
δικαστήριο. Και μπαίνει το ερώτημα, αν δηλαδή χάσουμε θα μείνουμε με την όρεξη; 
Κάνουμε τα έξοδα και θα πληρώνουμε ενδεχομένως και αποζημίωση; Από την άλλη 



μεριά βέβαια το δίλημμα είναι ακόμη πιο ισχυρό. Μας ήρθε μία απόφαση που μας 
παραχωρεί οικόπεδο κι εμείς τι θα κάνουμε; Ακόμη κι εν γνώσει μας ενδεχομένως ότι 
θα χάσουμε πρέπει να προβούμε στις διαδικασίες που προβλέπει ο νόμος. Θα 
αναγκαστώ να ψηφίσω την πρόταση, έχω τις επιφυλάξεις μου για τους λόγους που 
ανέφερα ότι δηλ. ο ένας νομικός λέει ότι σίγουρα θα κερδίσουμε το δικαστήριο και ο 
άλλος σίγουρα το χάνουμε ……………………. 

Μακρυγιάννης: Εγώ δεν είπα ποτέ ότι σίγουρα θα κερδίσουμε. Έχω χάσει 
υποθέσεις που τις είχα σίγουρες και κέρδισα υποθέσεις που δεν περίμενα. 

Χατζηαθανασίου: Μας τα είπατε κε Μακρυγιάννη τόσο καθαρά που νόμιζα 
ότι δεν υπάρχει κανένα περιθώριο να χάσουμε. Εδώ θα σταματήσω τη νομική 
συζήτηση γιατί δεν τα καταφέρνω καλά. Εκείνο όμως που θέλω να πω κα Δήμαρχε 
είναι ότι ακόμη κι αν με τη διοικητική αποβολή το κερδίζαμε, δεν έπρεπε το Τοπικό 
Συμβούλιο να ερωτηθεί τουλάχιστον για τη χρήση του; 

Δήμαρχος: Είπα ότι ο όρος της παραχώρησης είναι το πάρκιγκ. 
Χ΄Αθανασίου: Έστω κι έτσι, δεν έπρεπε να ενημερωθεί το Τοπικό Συμβούλιο 

ότι μας έδωσαν το οικόπεδο και θα το κάνουμε πάρκιγκ; Εχω προσωπική εμπειρία 
και θα έλεγα ότι ομόφωνα το Τ.Σ. Ράχης έχει παράπονα ότι αγνοείται. Δεν είναι κακό 
να σκύψουμε λίγο επάνω από τέτοιου είδους λειτουργίες και να τις διορθώσουμε 
γιατί αξίζει τον κόπο. Νομίζω ότι έχουν κάποιον λόγο. Τις λέξεις «καλόπιστη 
κριτική» και «αυτοκριτική» ας τις βάλουμε στην πολιτική μας ζωή. Δεν είναι κακό, 
θα βελτιώσουμε τη λειτουργία μας και θα βελτιωθούμε και οι ίδιοι. Κυρίως σ΄ αυτό 
στέκομαι, σαν θεσμική λειτουργία. 

Δήμαρχος: Επειδή δεν έχετε θητεύσει με άλλους Δημάρχους κε 
Χατζηαθανασίου κι έχετε συνηθίσει από τη νυν Δήμαρχο να λέει πολλές φορές 
«έκανα λάθος», «είναι δικό μου λάθος», «κάνω την αυτοκριτική μου», να ξέρετε ότι 
αυτό είναι καινούργιο φρούτο και δεν περιμένω κατηγόρια γι’ αυτό. 

Δάσκαλος: Απαντώντας σε όσα είπε ο κ. Χατζηαθανασίου, αν και είμαστε σε 
διαδικασία πρωτομιλιών, θα ήθελα να πω ότι με τη σύμφωνη γνώμη του Τ.Σ. Ράχης 
το 2002 ζητήθηκε, απ΄ ότι πληροφορήθηκα, ζητήθηκε αυτός ο χώρος για τη 
συγκεκριμένη χρήση δηλ. για χώρο πάρκιγκ και γι’ αυτό δόθηκε από την Περιφέρεια 
γι’ αυτή τη χρήση. Θα μπορούσε να ζητηθεί για οποιαδήποτε άλλη χρήση. Ετσι 
λοιπόν ήρθε η Περιφέρεια το 2003 και παραχώρησε στον Δήμο Βέροιας το οικόπεδο 
των 500 τ.μ. περίπου στη Ραχιά για τη συγκεκριμένη χρήση. Καλώς ή κακώς ο Δήμος 
Βέροιας δεν έκανε καμία απολύτως ενέργεια. Στις 19 Νοεμβρίου λοιπόν έρχεται μία 
επιστολή από την αρμόδια υπηρεσία της Περιφέρειας που έλεγε πως αν δεν κάνουμε 
τίποτα το οικόπεδο θα το πάρουν πίσω. Δεν το παίρνουν πίσω και το δίνουν στην κα 
Χατζηδημητρίου αλλά το παίρνει η Περιφέρεια στην δικαιοδοσία της. Κι έτσι μπήκε 
η τεχνική υπηρεσία να εκτελέσει κάποιες εργασίες. Προς τιμήν του ο κ. 
Ακριβόπουλος την επόμενη ημέρα με πήρε τηλέφωνο, δώσαμε ραντεβού στο γραφείο 
για να κουβεντιάσουμε αυτή την περίπτωση, σταματήσαμε τις όποιες εργασίες διότι 
θα μπορούσε να κάνει μήνυση για αυτοδικία και με κοινή συμφωνία συνεχίσαμε τη 
διαδικασία, κλήθηκαν οι νομικοί σύμβουλοι στο γραφείο κι αποφασίσαμε να γίνει η 
διαδικασία της διοικητικής αποβολής. Βεβαίως ρωτήθηκαν οι νομικοί σύμβουλοι, 
γιατί στα οικόπεδα του Τριποτάμου ακολουθήθηκε η διαδικασία να πάει στην 
επιτροπή τεχνικών κ.λ.π., αλλά αυτή τη στιγμή, επειδή είναι περιορισμένος ο χρόνος, 
ειπώθηκε να μην ακολουθηθεί αυτή η διαδικασία και να πάμε απευθείας στο 
δημοτικό συμβούλιο, να πάρει απόφαση, έτσι ώστε να γραφτεί αύριο μεθαύριο και να 
φύγει στην Περιφέρεια μέχρι τις 20 του μηνός. Πιστεύω ότι πρέπει να διασφαλίσουμε 
την περιουσία του Δήμου, ακόμη κι ο αδελφός μου να ήταν ενδιαφερόμενος, και να 
ψηφίσουμε την έγκριση του πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής. 

Πρόεδρος: Στο εισηγητικό κε Δάσκαλε δεν υπάρχει απόφαση του Τοπικού 
Συμβουλίου. 



Δήμαρχος: Την έχω εγώ στα χέρια μου κι έχει ημερομηνία 11 Ιανουαρίου 
1999 με θέμα την παραχώρηση στην Κοινότητα Ράχης του υπ΄ αριθμ. 135 διαθέσιμου 
οικοπέδου του Δημοσίου εκτάσεως 506 τ.μ. ως απολύτου αναγκαίου 
συμπληρωματικού χώρου για τις ανάγκες του Κοινοτικού Αναψυκτηρίου με το οποίο 
γειτνιάζει. Επισυνάπτονται δε και οι αποφάσεις του Νομάρχη Ημαθίας και της 
Δ/νσεως Γεωργίας. Πάντως αυτό το έγγραφο υπάρχει και στην πρώην Κοινότητα 
Ράχης το οποίο έχει αριθμό πρωτοκόλλου 1/11.1.1999. 

Ακριβόπουλος: Να έχουμε μία φωτοτυπία της αίτησης του Τοπικού 
Διαμερίσματος Ράχης, αυτό που μας διάβασε, και την απόφαση παραχώρησης της 
Περιφέρειας την 6556. Διότι το εισηγητικό δεν  έχει τίποτα. 

Δήμαρχος: Ό,τι θέλετε κε Ακριβόπουλε θα σας δοθεί αυτή τη στιγμή. 
Παυλίδης: Παίρνω τον λόγο να πρωτομιλήσω και δεν θα δευτερομιλήσω γιατί 

ως δημοτικός σύμβουλος θέλω να υποστηρίξω αυτό που λέει η Περιφέρεια προς τον 
Δήμο ότι δηλ. μας δίνουν ένα οικόπεδο, μέχρι τις 20.12. πρέπει να το κάνουμε 
πάρκιγκ ή βοηθητικές εγκαταστάσεις. Μέσα απ’ όλη τη διαδικασία αυτής της 
συζήτησης κι από αυτό που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος ότι δεν προβλέπεται από το 
πολεοδομικό σχέδιο να γίνει πάρκιγκ, τελικά αναρωτιέμαι μήπως έπρεπε να δούμε τις 
βοηθητικές εγκαταστάσεις. Εγώ προσωπικά θα ψηφίσω το εισηγητικό γιατί όταν η 
Περιφέρεια δίνει ένα κομμάτι στον Δήμο, ηθικά – συνειδητά, δεν μπορούμε να 
χαρίζουμε. Ό,τι και να λένε οι δικηγόροι κι όσα δικαστήρια θέλουν να βγουν μετά ας 
το αποδώσουν σ΄ όποιον το ζητάει. Αλλά εμείς εδώ δεν μπορούμε να χαρίζουμε ούτε 
να μοιράζουμε οικόπεδα διότι τότε θα ανοίξουν οι ασκοί του Αιόλου. Ούτε το Τοπικό 
Συμβούλιο από το 2003 μέχρι σήμερα που φτάσαμε σ΄ αυτό το σημείο, ούτε η 
προηγούμενη δημοτική αρχή αλλά ούτε και τώρα δεν έχουμε προχωρήσει σε αλλαγές 
χρήσης ή σε άλλες διαδικασίες και έρχεται ένα έγγραφο ένα μήνα πριν που μας λέει 
να ανοίξουμε τα μάτια μας γιατί θα το χάσουμε. Έτσι, εγώ προσωπικά θα ψηφίσω 
αυτό που μου λένε για να έχουμε ανοιχτά τα μάτια μας πλέον σ΄ αυτόν τον Δήμο. 

Σακαλής: Άκουσα με προσοχή τα όσα είπαν οι προλαλήσαντες, τόσο η κα 
Δήμαρχος όσο και ο αντιδήμαρχος τεχνικών όπως επίσης άκουσα με προσοχή τα 
επιχειρήματα τόσο του νομικού συμβούλου του Δήμου κ. Μακρυγιάννη όσο και των 
συναδέλφων δημοτικών συμβούλων κ.κ. Σκουμπόπουλου και Ακριβόπουλου. 
Πραγματικά το θέμα που προκύπτει είναι ότι γι’ αυτή την παραχώρηση που έγινε και 
το παραδέχθηκε η κα Δήμαρχος ότι δηλ. πέντε χρόνια δεν κάναμε τίποτα, τρία εμείς 
και δύο αυτοί. Ξαφνικά, εάν δεν έκανε αίτηση η κα Χατζηδημητρίου στην 
Περιφέρεια και να μας έρθει το έγγραφο της Περιφέρειας που μας έλεγε να τρέξουμε, 
δεν θα παίρνατε χαμπάρι και γι’ αυτό το θέμα. Βέβαια το ότι κηρύχθηκε το παραπάνω 
οικόπεδο διαθέσιμο του Δημοσίου από την απόφαση της Επιτροπής Απαλλοτριώσεων 
της Βέροιας και κηρύχθηκε έκπτωτος ο δικαιούχος, αυτό δεν προκύπτει πουθενά ότι 
δηλ. το παραπάνω οικόπεδο το παραχωρεί στον Δήμο Βέροιας για τη δημιουργία 
χώρου στάθμευσης αυτοκινήτων. Από εκεί και πέρα όμως δεν μπαίνει η Περιφέρεια 
στην ουσία να δει αν αυτό το οικόπεδο είναι οικοδομήσιμο και τι προβλέπει το σχέδιο 
πόλεως. Λέει επίσης η Περιφέρεια ότι μέχρι τις 2012.2008 να την ενημερώσουμε ότι 
προχωρήσαμε στην υλοποίηση του σκοπού για τον οποίο μας το παραχώρησαν. Κι 
εμείς τρέχουμε τώρα, μέσα σε 20 μέρες, να υλοποιήσουμε αυτό τον στόχο για το 
πάρκιγκ ή τις βοηθητικές εγκαταστάσεις. 

Βέβαια έμεινα έκπληκτος όταν άκουσα την κα Δήμαρχο, και είναι επικίνδυνο 
αυτό που είπε, να λέει τι σχέση έχει τι προβλέπει το σχέδιο πόλεως. Να μην υπήρχαν 
τότε σχέδια πόλεως, όπου θέλαμε να χτίζαμε, όπου θέλαμε να κάναμε πάρκιγκ και 
όπου θέλαμε θ’ ανοίγαμε δρόμους. Στα επιχειρήματα του κ. Μακρυγιάννη που 
άκουσα με προσοχή, ως προς τις δικαστικές αποφάσεις, στο τέλος, σε ερώτημα που 
τέθηκε από συνάδελφο τι προβλέπεται μετά είπε ότι θα προχωρήσουμε δικαστικά και 
όπου φτάσουμε. Δεν ήταν κατηγορηματικός. Μετά από όλ’ αυτά πραγματικά, απ’ ότι 
φαίνεται, δεν έχει κυριότητα ο Δήμος κι εξακολουθεί να είναι στην κυριότητα η κα 



Χατζηδημητρίου, δεν υπάρχει παράνομη κατάληψη, η κατοχή είναι αδιαμφισβήτητη 
και το κυριότερο για μένα, δεν μπορεί άλλες φορές να ζητάμε τη γνώμη του Τοπικού 
Συμβουλίου κι άλλες όχι. Πάγια τακτική μας σχεδόν, στο 99%, ήταν να ζητάμε τη 
θέση του Τοπικού Συμβουλίου και πολλές φορές, όταν δεν υπήρχε, αναβάλαμε το 
θέμα για να την έχουμε. Επειδή πιστεύω ότι αυτό το οικόπεδο ανήκει στο δημοτικό 
διαμέρισμα της Ράχης έχει κάθε λόγο το Τοπικό Συμβούλιο Ράχης να έχει θέση, 
όποια είναι αυτή αρνητική ή θετική. Σίγουρα αυτοί πιστεύω γνωρίζουν καλύτερα από 
εμάς και ίσως μας διαφωτίσουν κι εμάς με τη θέση τους. Πιστεύω λοιπόν ότι έπρεπε 
να υπάρχει απόφαση του Τ.Σ. Ράχης, το σχέδιο πόλεως προβλέπει ότι είναι 
οικοδομήσιμο αυτό το οικόπεδο και πρέπει ν’ αλλάξει το σχέδιο πόλεως για να γίνει 
πάρκιγκ όπως λέτε και ένας λόγος που έθεσε η κα Τσιαμήτρου και είναι κι αυτός 
σοβαρός ότι δηλ. έπρεπε να κληθεί η κα Χατζηδημητρίου για να μας εκθέσει κι αυτή 
τις απόψεις της ή έστω με κάποιον πληρεξούσιό της. Νομίζω πως μετά από όλα αυτά 
δεν μπορούμε να προχωρήσουμε σ΄ αυτή τη φάση στη διοικητική αποβολή. 

Δήμαρχος: Θέλω να ρωτήσω τον κ. Ακριβόπουλο αν είναι ο δικηγόρος της 
κας Χατζηδημητρίου. 

Ακριβόπουλος: Θα είμαι ο δικηγόρος της κας Χατζηδημητρίου, θα κάνω 
ανακοπή κατά της απόφασης που θα βγάλετε και θα την ακυρώσω. Σύντομα θα την 
φέρω στο δημοτικό συμβούλιο. Δεν έχω κανένα πρόβλημα, δεν κωλύομαι από τίποτα, 
είναι πρώτη μου ξαδέλφη, τέταρτου βαθμού συγγένειας κι αυτή την κατάφορη αδικία 
δεν πρόκειται να την αφήσω να περάσει κάτι που θα διαπιστώσετε πολύ σύντομα και 
ξέρω πολύ καλά τι λέω. 

Δήμαρχος: Εγώ απλώς θέλω να κάνω ένα ερώτημα γιατί υπάρχουν και ηθικά 
κωλύματα εάν δεν υπάρχουν τυπικά. Εάν κάποιος εκπροσωπεί κάποιον δημότη, εδώ 
σ΄ αυτή την αίθουσα, συνήθως δεν μένει και δεν συνεχίζει να παρίσταται στο θέμα 
της συζήτησης. Μπορεί να παρίσταται στην αίθουσα του δικαστηρίου ως δικηγόρος 
αλλά εδώ στη συζήτηση νομίζω ότι υπάρχει ένα τεράστιο ηθικό ζήτημα. 

Ακριβόπουλος: Επί προσωπικού. Ο δημοτικός και κοινοτικός κώδικας 
καθορίζει τη συμμετοχή μας σ΄ αυτή την αίθουσα του δημοτικού συμβουλίου, ηθικό 
κώλυμα δεν υπάρχει γιατί αυτό που γίνεται χρόνια τώρα σε βάρος της κας 
Χατζηδημητρίου είναι πολύ πιο ανήθικο από αυτό το οποίο εσείς φέρετε, ότι δηλ. η 
συμμετοχή μου εδώ πέρα δεν είναι ηθική. Το δίκιο είναι με την κα Χατζηδημητρίου 
και στη δευτερομιλία μου θα σας πω γιατί εξαπατήθηκε και από ποιους. Κάθε φορά 
που ο Δήμος θα στρέφεται παρανόμως εναντίον οποιουδήποτε πολίτη και είμαι 
δικηγόρος του θα συμμετέχω και εδώ και θα συμμετέχω και στο δικαστήριο. Άλλο το 
δίκιο και το νόμιμο κι άλλο το ηθικό. Δεν υπάρχει τίποτα το μη ηθικό στο να 
συμμετέχω, γιατί εδώ υπάρχει και το καθήκον της αληθείας και από αυτό το πράγμα 
δεν μπορεί κανένας να με κάνει να κάνω πίσω. 

Δήμαρχος: Αυτό το είπα κε Πρόεδρε, γιατί στον κ. Ακριβόπουλο δόθηκαν 
κάποια έγγραφα από τον φάκελο του Δήμου ως δημοτικό σύμβουλο και δεν δόθηκαν 
ως δικηγόρο ο οποίος υπερασπιζόμενος τα συμφέροντα ιδιώτη, είτε είναι ξάδελφος 
είτε οτιδήποτε, θα στραφεί εναντίον των συμφερόντων του Δήμου. Αυτό παρακαλώ 
να κρατηθεί στις συνειδήσεις, στα μυαλά όλων των συναδέλφων και να καταγραφεί 
διότι πιστεύω πως είναι ιδιαιτέρως σοβαρό. 

Προεδρεύων: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Πείτε κε Πρόεδρε την κα Δήμαρχο ότι η μυστική 

διπλωματία έχει εγκαταλειφθεί παγκοσμίως κι όλοι φανερά κάνουμε ό,τι κάνουμε, 
αρκεί να είναι έντιμο, καθαρό, δίκαιο και νόμιμο. Είναι δημοτικός σύμβουλος και 
όφειλε η κα Δήμαρχος όλα αυτά τα χαρτιά να τα έχει μέσα στον φάκελο. Αυτά τα 
έγγραφα για τα οποία μας ανάγκασε να κάνουμε ερωτήσεις και δεν τα ξέραμε, 
οφείλατε να τα έχετε εκεί μέσα για να ενημερωθούν οι δημοτικοί σύμβουλοι. 
Οφείλατε εσείς να προστατεύσετε τους συμβούλους. Πέρα από αυτό, ο κ. 
Ακριβόπουλος μπορεί να κάνει ό,τι θέλει. Τις ίδιες και περισσότερες ερωτήσεις έκανα 



εγώ και απαντήσεις δεν πήρα, εγώ που δεν είμαι δικηγόρος και δεν μ’ ενδιαφέρει η 
κα Χατζηδημητρίου αλλά μ΄ ενδιαφέρει που αδικείται κατάφορα  και δεν μ’ 
ενδιαφέρει αν την αδίκησε το Δημόσιο αλλά δεν θέλω να την αδικήσω εγώ με την 
ψήφο μου. 

Τρεις οι παρανομίες υπάρχουν λοιπόν. Μία έκανε η Περιφέρεια που έδωσε 
ένα οικόπεδο στον Δήμο για συγκεκριμένη χρήση παρανόμως κι αυτό πρέπει να 
αντιληφθούμε όλοι όσοι είμαστε εδώ μέσα. Έδωσε παρανόμως αυτό το οικόπεδο 
στον Δήμο μετά την ισχύ του νόμου, τον Αύγουστο του 2003. Εάν προβλεπόταν από 
το σχέδιο πόλεως ως κοινωφελής σκοπός δεν θα υπήρχε πρόβλημα αλλά τώρα ήταν 
παράνομη η παραχώρηση κι αυτήν θα την καταρρίψει η κα Χατζηδημητρίου και δεν 
μ΄ ενδιαφέρει. Εμένα μ’ ενδιαφέρει εδώ τι γίνεται. Κατοχή δεν είχε ποτέ ο Δήμος κι 
αποδείχθηκε περίτρανα εδώ μέσα. Εάν κύριοι στραφεί εναντίον σας ποινικά η κα 
Χατζηδημητρίου θα σας πάει για παράβαση καθήκοντος γιατί εκτελέσατε τεχνικό 
έργο, μη γραμμένο στον προϋπολογισμό και στο τεχνικό πρόγραμμα, ένα έργο που 
δεν μπορούσε να εκτελεστεί γιατί δεν ήταν χαρακτηρισμένο στο σχέδιο πόλης ως 
πάρκιγκ. Η κα Δήμαρχος είπε την άλλη φορά ότι δεν την ενδιαφέρει και γράφει στα 
παλιά της τα παπούτσια τον κώδικα ενώ σήμερα ακούσαμε ότι δεν την ενδιαφέρει και 
το σχέδιο πόλης. Δηλαδή μπορούμε να πάμε να κάνουμε εκεί εκκλησία, ένα 
πνευματικό κέντρο, οτιδήποτε άλλο. Η Δήμαρχος που δεν σέβεται τον κώδικα, που 
δεν σέβεται το σχέδιο πόλης θέλει να είναι τυπική και κάνει διοικητική αποβολή για 
να ταλαιπωρήσει έναν συμπολίτη κατηγορώντας εμάς όλους ότι εμείς δεν 
προστατεύουμε τα συμφέροντα του Δήμου. Πρώτα τα συμφέροντα του Δήμου 
προστατεύουμε προστατεύοντας την ίδια να μην κάνει παράνομες πράξεις. Και ήδη 
την έκανε την παράνομη πράξη αφού ξόδεψε χρήματα, έστω και 100 ευρώ έστω και 
1000 ευρώ. Παράβαση καθήκοντος, εκτελέσατε έργο, ξοδέψατε χρήματα σε χώρο 
που δεν έπρεπε να ξοδέψετε. Δεν θα σας πω τίποτα άλλο. Σταματήστε το πρωτόκολλο 
διοικητικής αποβολής και συμμαζέψτε τα πράγματα από την Περιφέρεια με άλλον 
τρόπο. 

Πρόεδρος: Πριν προχωρήσετε κε Ακριβόπουλε θα ήθελα να σας πω πως 
γνωρίζετε πάρα πολύ καλά σαν τέως πρόεδρος του συμβουλίου πως όταν υπάρχει ένα 
θέμα που έχει να κάνει με συγγενή και πελάτη στην προκειμένη περίπτωση νομίζω 
ότι δεν θα πρέπει να συμμετάσχετε στο δημοτικό συμβούλιο. 

Ακριβόπουλος: Από πού το νομίζετε αυτό; 
Πρόεδρος: Από τον κώδικα, από τον εσωτερικό κανονισμό από παντού. Δεν 

έχει σημασία, όπως είπατε πρωτύτερα και σας άκουσα με μεγάλη εντύπωση, ότι εδώ 
υποστηρίζετε το δίκιο και θα είστε κ.λ.π. αλλά όταν είναι συγγενής μας θα πρέπει να 
είμαστε εκτός συμβουλίου. Είναι γνωστό αυτό το πράγμα κι απορώ πώς το ξεπερνάτε 
τόσο εύκολα. Θα πρέπει να βγείτε από το δημοτικό συμβούλιο κε Ακριβόπουλε, δεν 
θα πρέπει να συμμετάσχετε σ΄ αυτό. 

Σκουμπόπουλος: Πού το λέει ο κώδικας κε Πρόεδρε; Διαβάστε επιτέλους κάτι 
γιατί παρασύρετε τους συμβούλους. 

Ακριβόπουλος: Δύο χρόνια πέρασαν, τελειώσατε τη θητεία σας κε Πρόεδρε 
και πάλι……. 

Πρόεδρος: Δεν πειράζει κε Ακριβόπουλε. 
Δήμαρχος: Κι εσείς 7ή 12 χρόνια, δεν ξέρω, δεν έχετε μάθει τι θα πει «ηθική». 
Ακριβόπουλος: Ανακαλέστε τώρα, αυτή τη στιγμή, γιατί θα γραφτεί στα 

πρακτικά και θα σας πω εγώ μετά ποια είναι η ηθική. Με κατήγγειλε δημόσια κε 
Πρόεδρε για έλλειψη ηθικής κι εάν δεν ανακαλέσει δεν μπορούμε να συνεχίσουμε. 

Δήμαρχος: Δεν σας φοβάμαι κε Ακριβόπουλε. Ανακαλώ και δεν έχω κανένα 
πρόβλημα. Το πρόβλημα είναι ουσιαστικό και δεν είναι στα λόγια. Κι έρχεστε μετά 
τον Τριπόταμο να φέρετε κι αυτό το ζήτημα. 

Ακριβόπουλος: Και στον Τριπόταμο θα τα πούμε. 



Δήμαρχος: Αυτή τη στιγμή, ο δικηγόρος που θα στραφεί εναντίον των 
συμφερόντων του Δήμου, έχει πάρει έγγραφα μέσα από τον φάκελο για να ασκήσει 
ανακοπή. 

Πρόεδρος: Δημοτικός σύμβουλος δεν μπορεί να μετάσχει στη συζήτηση ενός 
θέματος ή στην κατάρτιση αποφάσεως του δημοτικού συμβουλίου ή να συμμετέχει 
σε γνωμοδοτικά συλλογικά όργανα, τα οποία γνωμοδοτούν για θέμα που θα εισαχθεί 
στο δημοτικό συμβούλιο, εφόσον ο ίδιος ή συγγενής του έως το δεύτερο βαθμό εξ 
αίματος ή εξ αγχιστείας έχει υλικό ή ηθικό συμφέρον. 

Ακριβόπουλος: Κύριε Πρόεδρε του δημοτικού συμβουλίου θα σας πω ότι ο 
δεύτερος βαθμός συγγένειας είναι για τα αδέλφια ενώ οι πρώτοι ξάδερφοι έχουν 
τέταρτο βαθμό συγγένειας κατά τον αστικό κώδικα και κατά τον δημοτικό και 
κοινοτικό κώδικα. Κατά συνέπεια ατυχής η παρέμβασή σας. Είναι τέταρτος βαθμός 
συγγένειας, νομίμως συμμετέχω και να προσέχετε. 

Πρόεδρος: Εγώ το δέχομαι κε Ακριβόπουλε. 
Δήμαρχος: Απλώς κε Πρόεδρε, δεν μπορεί ένας μηχανικός εδώ πέρα, όταν 

συζητιέται ένα θέμα πελάτη του, να βγαίνει έξω, ή και στη Δημαρχιακή να μη 
συμμετέχει, και ένας δικηγόρος για το θέμα του πελάτη του να κάθεται εδώ και να 
παίρνει και έγγραφα. 

Τσιάρας: Εδώ, στο δημοτικό συμβούλιο, έχω δηλώσει ότι απέχω από αρκετά 
θέματα που αφορούν πελάτη μου. Αυτό που διάβασε ο πρόεδρος ήταν 
κατατοπιστικότατο. 

Ακριβόπουλος: Μετά από δύο χρόνια προεδρίας σας κε Πρόεδρε, δεν 
περίμενα ότι θα κλείσετε με μία ατυχέστατη πάλι συμμετοχή σ΄ αυτό το δημοτικό 
συμβούλιο. Απλώς επιβεβαιώσατε και πάλι τον κακό σας εαυτό, διότι όταν κάποιος 
άνθρωπος δεν γνωρίζει, ανεξαρτήτου επαγγέλματος, ποιος είναι ο βαθμός συγγένειας 
αποφεύγει να ανοίγει αυτό το θέμα. Δυστυχώς σας παρέσυρε η κα Δήμαρχος και για 
μία ακόμη φορά εκτεθήκατε. Εγώ δεν είχα σκοπό να σας φέρω σ΄ αυτή τη δύσκολη 
θέση αλλά προέκυψε. Όσον αφορά την κα Δήμαρχο που είπε ότι δημοτικός 
σύμβουλος δεν μπορεί να έχει πρόσβαση στα έγγραφα της λέω ότι αυτά τα έγγραφα 
έπρεπε να είναι μέσα σ΄ αυτό το ατυχέστατο εισηγητικό, διότι δεν έχουμε εισηγητικά 
κε Πρόεδρε με κρυφούς όρους και προϋποθέσεις, δεν αποκρύπτουμε έγγραφα κι αυτό 
κάνατε. Δεν μας τα δώσατε κατά χάριν, τα έγγραφα θα τα παίρναμε είτε θέλατε είτε 
όχι. Κατά συνέπεια δεν υπάρχει καμία χάρη. Τώρα όσον αφορά το ηθικό θέμα κ.λ.π. 
το τι είναι ηθικό και το τι είναι ανήθικο, ανακάλεσε βέβαια η κα Δήμαρχος για τα 
περί ηθικής και καλά έκανε για καλό της,  είναι από ποια μεριά βλέπει κανείς το 
ποτήρι, πότε είναι άδειο και πότε είναι γεμάτο. Εδώ πέρα υπάρχει μία ωμή, παράνομη 
εισήγηση για έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής χωρίς να συντρέχει 
κανένας όρος και προϋπόθεση και κατηγορούμαι εγώ γιατί συμπτωματικά είμαι 
πρώτος ξάδερφος με την διοικητικώς αποβαλλόμενη. Να με κατηγορήσετε εάν έχω 
κάνει κάποια ανήθικη πράξη αλλά το να υπερασπιστώ συμφέροντα τα οποία είναι 
νόμιμα και δίκαια δεν εμπίπτουν στο όριο της ηθικής. 

Να σας απαντήσω ιστορικά γι’ αυτό που είπα δις ότι δηλαδή εξαπατήθηκε, 
γιατί ο κ. νομικός σύμβουλος έκανε ιστορική αναδρομή αλλά παρέλειψε κάτι. 
Εξαπατήθηκε και από τον πωλητή της Γρηγόριο Αποστολίδη αλλά πολύ περισσότερο 
από το Ελληνικό Δημόσιο γιατί η απόφαση της Επιτροπής Απαλλοτριώσεων ενώ 
βγαίνει το 1989 μόλις το 1993 μεταγράφηκε στο Υποθηκοφυλακείο, ενώ η κα 
Χατζηδημητρίου αγόρασε το 1991, έστειλε τον τότε δικηγόρο της έκανε έρευνα, είδε 
ότι το ακίνητο αυτό ανήκε κατά κυριότητα στον Γρηγόριο Αποστολίδη, έδωσε τα 5 
εκατ. δρχ. τότε δυστυχώς κι έρχεται το 1993 το Ελληνικό Δημόσιο και μεταγράφει 
την ανάκληση της παραχώρησης. Δις εξαπατήθηκε. Αυτά όμως είναι για ιστορικούς 
λόγους και δεν αφορούν την υπόθεση. Για το θέμα του Τοπικού Συμβουλίου καλή και 
καλοπροαίρετη η τοποθέτησή σας κε Χ΄Αθανασίου πλην όμως εδώ, στην προκείμενη 
περίπτωση, υπάρχει σκοπιμότητα στο λάθος. Επειδή η πλειοψηφία του Τ.Δ. Ράχης 



είναι στην αντιπολίτευση, φοβήθηκαν, αν και είχαν όλο τον χρόνο. Ο κ. Δάσκαλος, 
οφείλω να του αναγνωρίσω, ότι είπε όλη την αλήθεια. Η συνάντηση έγινε την Πέμπτη 
4 Δεκεμβρίου, την ημέρα που έφυγε η πρόσκληση για τον προϋπολογισμό. Μέχρι να 
έρθει η πρόσκληση, στις 11 Δεκεμβρίου, για τη σημερινή συνεδρίαση υπήρχε ικανός 
χρόνος εφτά ημερών να τεθεί το θέμα στο Τοπικό Συμβούλιο. Σκοπίμως όμως δεν 
τέθηκε γιατί δεν θα βόλευε η απόφασή του, κατά τα φαινόμενα των εισηγητών, η 
οποία δεν θα ήταν κατά πλειοψηφία όπως πιστεύετε εσείς αλλά ομόφωνη που θα 
έλεγε ποιος είναι ο κατέχων κι αν ποτέ ήρθε ο Δήμος Βέροιας σ΄ αυτή την κατοχή. 

Κλείνω λέγοντας ότι ο Δήμος Βέροιας φαίνεται κύριος του συγκεκριμένου 
ακινήτου παρανόμως, διότι η απόφαση της Περιφέρειας εκδόθηκε 8.8.2003 όπου 
παραχωρεί στον Δήμο για τη συγκεκριμένη χρήση και πολύ καλά σας είπε ο κ. 
Σκουμπόπουλος ότι αφού δεν προβλέφθηκε αυτή η χρήση δεν μπορείτε να κάνετε 
καμία ενέργεια. Το θέμα είναι ότι μέχρι τις 6.6.2003 έπρεπε να προβλεφθεί στο 
εγκεκριμένο πολεοδομικό σχέδιο η κοινωφελής χρήση και τότε δεν θα μπορούσε η κα 
Χατζηδημητρίου να το δικαιωθεί με τον ν. 3147 κι ας είχε τις προϋποθέσεις όπως 
δεκαετής κατοχή, κτίσμα και όλες τις υπόλοιπες. Αυτό το πράγμα αφού δεν έγινε 
μέχρι τις 5.6.2003 κι έρχεται η παραχώρηση δύο μήνες μετά την ισχύ του νόμου, το 
απαγορεύει ρητά ο νόμος και είναι παράνομη η παραχώρηση. Γι’ αυτό δεν έχει 
δικαίωμα νόμιμης κυριότητας ο Δήμος Βέροιας και θα αποδειχθεί. Από εκεί και πέρα, 
είπε ο κ. Δάσκαλος ότι μέχρι να μας έρθει αυτό το έγγραφο από την  Περιφέρεια το 
οποίο διάβασα κι εγώ, δεν έκαναν εκεί ούτε μία ενέργεια και η μόνη ενέργεια που 
έγινε, κι αυτή παράνομα, ήταν το χαλίκι μέχρι που αντιλήφθηκε η κα 
Χατζηδημητρίου το θέμα κι έφτασε ως εδώ. Δεν έχουμε σε καμία περίπτωση 
αυθαίρετη κατάληψη και τουλάχιστον απ΄ όσους μίλησαν εδώ δεν μίλησε κανένας γι’ 
αυτό το πράγμα. Κατά συνέπεια νομίζω ότι θα προχωρήσετε σε μία παράνομη 
απόφαση που δεν θα μακροημερεύσει. 

Ρήσσου: Εχω καλυφθεί πλήρως κε Πρόεδρε. 
Χ΄Αθανασίου: Ας είμαστε λίγο πιο προσεκτικοί κε Σκουμπόπουλε. Πιστεύω 

ότι δεν το βάζει στα πόδια η κα Δήμαρχος κι εκείνη την ημέρα εμείς την διώξαμε. 
Την ώρα που ο σύζυγός της έμπαινε στη μονάδα αυτή επέμενε να είναι εδώ κάτι που 
γνωρίζω προσωπικά. Γνωρίζω την ευαισθησία σας κα Δήμαρχε κι άλλωστε εκεί 
οφείλονταν και ο ορισμός Δημάρχου, αντιδημάρχου, για τα Τοπικά Συμβούλια. Ας 
κάνουμε όμως μία αναδρομή για να δούμε αν απέδωσε αυτός ο θεσμός και τι 
απέδωσε. Αφορά συλλογική ευθύνη ακόμη και την αντιπολίτευση που θα έλεγα ότι 
στήριξε έναν τέτοιο θεσμό και τις λαϊκές συνελεύσεις. Έχει ένα μικρό μερτικό 
ευθύνης αλλά το μεγαλύτερο ανήκει σ΄ εμάς. Άκουσα ότι εξαπατήθηκε και από το 
Δημόσιο αλλά τι με νοιάζει εμένα; Αναγνωρίζω ότι ενδεχομένως μπορεί να αδικείται 
αλλά ας προβεί στα δικαστήρια κι αν θέλετε να ευχηθώ να δικαιωθεί. Γνωρίζουμε 
από την μακρά μας θητεία στο δημόσιο ότι σε όποιες αντιδικίες υπάρχουν μεταξύ 
δημοσίου και ιδιώτη, το δημόσιο, κατ’ αντιστοιχία και ο Δήμος, οφείλει να το φτάνει 
στα άκρα, αλλιώς κατηγορούνται για παράβαση καθήκοντος. Πιστεύω ότι το Τοπικό 
Συμβούλιο μπορεί να έπαιρνε και λάθος απόφαση χωρίς την νομική συμβουλή και 
κάλυψη ενός νομικού συμβούλου. Εδώ κουβεντιάζουμε τόση ώρα και δεν μπορούμε 
να βγάλουμε συμπέρασμα. Παρόλα αυτά όμως έπρεπε να έχει εκφράσει θέση. 

Σακαλής: Παρόλο που στην τοποθέτησή μου κε Πρόεδρε είπα αυτά που 
έπρεπε να πω, θα σταθώ πάλι σε δύο καίρια σημεία. Πρώτον, καλούμαστε να 
πάρουμε μία απόφαση όταν ο φάκελος είναι ελλιπής. Πώς θα πάρουμε εμείς μία 
απόφαση όταν δεν μας έχετε μέσα πλήρη τα στοιχεία; Το ότι δεν υπάρχουν στοιχεία, 
το ότι υπάρχει απόκρυψη εγγράφων, τα οποία σήμερα ήρθαν ενώ οφείλατε να τα 
έχετε μέσα στον φάκελο, αν ήμουν κακόπιστος θα έλεγα ότι υπάρχει δόλος κι ότι 
προσπαθείτε να μας παρασύρετε σε μία λάθος απόφαση για να μην πω και 
εξαπάτηση. Η έλλειψη εγγράφων σημαίνει ότι δεν έχω πλήρη εικόνα γεγονότων. Πώς 
επομένως να ψηφίσω για κάτι το οποίο δεν γνωρίζω; Μετά από αυτά και μετά από 



την τελευταία σημείωση που έγινε με τις ημερομηνίες, γιατί αυτό έχει σχέση, ότι δηλ. 
μέχρι τις 6.6.2003 έπρεπε να είχε προβλεφθεί στο σχέδιο το συγκεκριμένο οικόπεδο τι 
θα γινόταν, αν γινόταν πάρκιγκ ή όχι. Η απόφαση παραχώρησης της Περιφέρειας 
προς τον Δήμο έγινε στις 8.8.2003 και ό,τι ήταν να αλλάξει έπρεπε να γίνει μέχρι τις 
6.6.2003 κάτι που δεν έχει αναδρομική ισχύ. Πώς λοιπόν εσείς θα κάνετε πάρκιγκ σ΄ 
ένα οικόπεδο για το οποίο το σχέδιο πόλεως προβλέπει σαν οικοδομήσιμο; Μετά από 
αυτά, το ότι δεν υπάρχουν πλήρη στοιχεία και έγγραφα, δεν θα πω από σκοπιμότητα 
ή για να εξαπατηθούμε, και το ότι τα τρία σημεία που ανέφερα για μένα είναι βασικά 
ότι δηλ. το σχέδιο πόλεως προβλέπει το οικόπεδο αυτό οικοδομήσιμο, ότι δεν υπάρχει 
θέση του Τ.Σ. Ράχης και ότι δεν κλήθηκε η κα Χατζηδημητρίου, με κάνει να μην 
ψηφίσω την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου για έκδοση 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά της Κυριακής Χατζηδημητρίου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε και ο πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου 
Ράχης Β. Ρήσσου. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Ότι το παραπάνω οικόπεδο παραχωρήθηκε στον Κων/νο Αποστολίδη με την 
οριστική διανομή του έτους 1941 (όπως συμπληρώθηκε το έτος 1980 και 
αναμορφώθηκε το έτος 1983) του Συνοικισμού Ράχης. 
3.- Τις αριθ. 4019/89 και 6807/27-4-1993 αποφάσεις της Επιτροπής Απαλλοτριώσεων 
Βέροιας, με τις οποίες αντίστοιχα κηρύχθηκε έκπτωτος από την εν λόγω έκταση ο 
παραπάνω δικαιούχος και κηρύχθηκε το οικόπεδο διαθέσιμο του Δημοσίου. 
4.- Την αριθ. 6556/8-8-2003 απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ., με την οποία το παραπάνω 
οικόπεδο παραχωρήθηκε στον Δήμο για τη δημιουργία χώρου στάθμευσης 
αυτοκινήτων & βοηθητικών εγκαταστάσεων. 
5.- Το αριθ. πρωτ. 9082/3-11-2008 έγγραφο της Π.Κ.Μ., με το οποίο απορρίφθηκε η 
από 4-7-2008 αίτηση της Κ. Χατζηδημητρίου για ακύρωση της παραπάνω απόφασης 
του Γ.Γ.Π.Κ.Μ. 
6.- Το γεγονός ότι η παραπάνω κατέλαβε αυθαίρετα την παραπάνω δημοτική έκταση, 
που βρίσκεται στο Τ.Δ. Ράχης, όπως αυτή φαίνεται στο τοπογραφικό απόσπασμα 
οριστικής διανομής 1941 (όπως συμπληρώθηκε το έτος 1980 και αναμορφώθηκε το 
έτος 1983) του Συνοικισμού Ράχης. 
7.- Τις προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 178 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και των αρ. 1-24 
του Α.Ν. 1539/38 και 2 του Α.Ν. 263/68. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά της Κυριακής 
Χατζηδημητρίου του Χαραλάμπους από το αριθ. 135 δημοτικό οικόπεδο εμβαδού 
518,000τ.μ., που κατέχει αυθαίρετα, το οποίο βρίσκεται στο Τοπικό Διαμέρισμα 
Ράχης Δήμου Βέροιας και συνορεύει ανατολικά, επί πλευράς μήκους 20,25μ., με το 



αριθ. 137 δημοτικό οικόπεδο, εντός του οποίου υφίσταται το δημοτικό αναψυκτήριο 
Ράχης, δυτικά, επί πλευράς μήκους 19,95μ., με δρόμο του Τοπικού Διαμερίσματος 
Ράχης, βόρεια, επί πλευράς μήκους 28,33μ,. με το αριθ. 136 οικόπεδο, νότια, επί 
πλευράς 23,80μ., με το αριθ. 134 οικόπεδο, όπως φαίνεται στο τοπογραφικό 
απόσπασμα της οριστικής διανομής 1941 (όπως συμπληρώθηκε το έτος 1980 και 
αναμορφώθηκε το έτος 1983) Συνοικισμού Ράχης που συνοδεύει την απόφαση αυτή. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  722 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8/1/2009 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

    ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 



  
 


